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رقابت دختر تاریخ ساز ایران 
در مسابقات سطح یک تنیس

دختــر تاریخ ســاز تنیس ایران 
در جــدول اصلــی مســابقات بین 
المللی ســطح یک جوانان به رقابت 
می پردازد. به گزارش ایسنا، مشکات 
الزهــرا صفی که با حضــور در بین 
۱۰۰ بازیکــن اول رنکینگ جوانان 
جهــان و حضــور در گرند اســلم 
اســترالیا تاریخ ساز شد، قرار است در مســابقات بین المللی سطح یک جوانان 
شرکت کند. مسابقات بین المللی سطح یک جوانان  از ۱۴ فوریه )۲۵ بهمن ( در 
برزیل آغاز می شود. مشکات الزهرا صفی از ایران نیز در این مسابقات حضور دارد 
و در جــدول اصلی به رقابت می پردازد. رنکینگ صفی در حال حاضر در رده ۷۸ 

جوانان جهان است. او پیش از این تا رنکینگ ۷۴ هم صعود کره بود.

ثبت یک رکورد جدید توسط نویر
سنگربان بایرن مونیخ با پیروزی 
که تیمش برابر لایپزیگ به دســت 
آورد یک رکــورد جدید را در تاریخ 
رقابت های بوندســلیگا به نام خود 
به ثبت رســاند.  به نقل از اسپورت 
یک، بایرن مونیخ در یکی از حساس 
ترین بازی های هفته بیســت و یکم 
رقابت های بوندسلیگا به مصاف لایپزیگ رفت. بایرن در این بازی توانست با نتیجه 
ســه بر دو به پیروزی دســت پیدا کند. مانوئل نویر با پیروزی که بایرن به دست 
آورد توانســت یک رکورد جدید را در تاریخ رقابت های بوندسلیگا به نام خود به 
ثبت رساند. نویر شمار پیروزی های خود را در بوندسلیگا به عدد ۳۱۰ رساند تا در 
تاریخ دروازه بان های بوندسلیگا بیشترین پیروزی را به خود اختصاص دهد. پیش 
از این رکورددار کســب پیروزی در بین دروازه بان های بوندسلیگا به اولیور کان 
تعلق داشت. او توانست در ۵۵۷ بازی ۳۰۹ پیروزی را به ثبت رساند این درحالی 
است که نویر با ۴۵۸ بازی به رکورد ۳۱۰ پیروزی رسید تا یک رکورد جدید را به 
نام خود به ثبت رســاند. بایرن مونیخ با پیروزی که در این بازی به دست آورد با 

۵۲ امتیاز به یکه تازی خود در صدر جدول رده بندی ادامه داد.

خداحافظی اکبریان و 2 کمک داور از دنیای داوری 
در دیدار پرسپولیس و فولاد 

 ۳ داور باتجربه فوتبال کشورمان 
در بازی فردای سوپرجام خداحافظی 
خواهند کرد.  بــه گزارش خبرنگار 
تیم های  فارس،  خبرگزاری  ورزشی 
پرسپولیس و فولاد از ساعت ۱۷:۱۵ 
امروز در دیدار سوپرجام فصل ۴۰۰-
۱۳۹۹ فوتبال کشورمان در ورزشگاه 
شهید سلیمانی سیرجان به مصاف هم می روند. با اعلام کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال، محمدرضا اکبریان قرار است با کمک جلیل شعرانی و سعید علی نژادیان 
این مســابقه را قضاوت خواهند کرد.البته انتخاب این افراد برای بازی سوپرجام 
دلیل خاصی دارد و آن هم این است که هر سه نفر در پایان دیدار پرسپولیس و 
فولاد از دنیای داوری خداحافظی خواهند کرد. اکبریان که اکنون به ۴۳ سالگی 
رســیده دو سال دیگر برای داوری زمان دارد اما به دلیل مسائل شخصی تصمیم 
گرفته دیگر قضاوت نکند. البته شعرانی و علی نژادیان ۴۵ ساله بازنشسته شده اند 

و قرار است در دیدار فردا با برگزاری مراسمی از زحمات آنها تجلیل شود.

اعلام اسامی  داوران دیدار پیکان و استقلال
اســامی  داوران بــازی پیکان و 
اســتقلال از مرحله یک هشتم جام 
حذفی فوتبال کشــور اعلام شد. به 
گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، 
دیدار دو تیم پیکان و استقلال روز 
سه شنبه ۱۹ بهمن ۱۴۰۰ از مرحله 
یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال 
کشــور به شــرح زیر اعلام شــد: داوران: بیژن حیدری- مهدی عالیقدر- ایوب 

غلامزاده- یاسر همرنگ
ناظر: حسین نجاتی

پیشکسوت دو و میدانی درگذشت
»ایرج حصیبی« پیشکســوت و 
داور باســابقه دو و میدانی کشــور 
درگذشــت. بنابر اعلام فدراســیون 
دو و میدانــی، درگذشــت »ایــرج 
حصیبی« پیشکسوت باسابقه ورزش 
کشــور و به خصوص دو و میدانی را 
که در مدت زمان حیات خود اثرات 
بی بدیلی برای ورزش دو و میدانی کشــور داشته است را به خانواده محترمشان 
و جامعه ورزش دو و میدانی تســلیت گفته و بــرای وی به درگاه حضرت حق، 
علــو درجات و برای بازماندگان عزیز صبر و بردباری مســالت دارد. زنده یاد ایرج 
حصیبی از داوران برجسته دو و میدانی بود و همچنین در گذشته مسئول انجمن 
دوومیدانی مدارس کشور را بر عهده داشت. او همچنین سال ها به عنوان مسئول 
کمیته مسابقات فدراســیون دوومیدانی فعالیت کرد و در مسابقات برون مرزی 
سرپرســت تیم ملی بود. او همچنین کارشــناس گزارشگر این رشته ورزشی در 
ســازمان صدا و سیما بود. گروه ورزشی مردم سالاری درگذشت این پیشکسوت 

دوومیدانی را به خانواده ایشان و جامعه ورزش تسلیت می گوید.

مهاجم سومقاییت آذربایجان شاگرد تارتار شد
مهاجم فصل گذشته سومقاییت 
آذربایجــان به ذوب آهن پیوســت.  
به گزارش ایســنا، سعید باقرپسند، 
مهاجــم فصــل قبل ســومقاییت 
آذربایجان پس از حضور در تمرینات 
ذوب آهــن و تاییــد مهــدی تارتار 
و همچنیــن گذراندن تســت های 
پزشــکی به جمع سبزپوشــان اصفهانی اضافه شــد. مدت قرارداد باقرپسند با 
ذوب آهنی ها یک ســال و نیم اســت. او پیش از حضور در لیــگ آذربایجان در 
آلومینیوم اراک توپ می زد و با بازگشــت به لیگ ایران شــاگرد مهدی تارتار در 

لیگ بیست و یکم خواهد بود.

پیکه در اندیشه خداحافظی زود هنگام
مدافع آبی اناری ها قصد دارد قبل 
از پایان قرارداد خود از دنیای فوتبال 
خداحافظی کند.  به نقل از الموندو، 
جرارد پیکه یکی از بازیکنان باتجربه 
بارســلونا اســت که از سال ۲۰۰۸ 
در تیم بازی می کند. پیکه تا ســال 
۲۰۲۴ با آبی اناری ها قرارداد دارد اما 
ظاهرا او قصد دارد که قبل از پایان قرارداد خود با دنیای فوتبال خداحافظی کند. 
رادیــو کاتالونیا اعلام کرد که پیکه قصد ندارد تا پایان قراردادش به فوتبال ادامه 
دهد بلکه تصمیم گرفته که در تابستان ۲۰۲۳ از دنیای فوتبال خداحافظی کند. 
این  بازیکن باتجربه بارها اعلام کرده است که بعد از خداحافظی از فوتبال در یک 
پست اداری در بارسلونا مشغول به کار خواهد شد. بسیاری او را رئیس آینده آبی 
اناری ها می دانند و به نظر می رســد که خود او هم چنین پســتی را در نظر دارد.  
از ماتیاس دی لیخت و کریستین اریکسن به عنوان دو گزینه جدی آبی اناری ها 
برای جایگزینی پیکه ســخن به میان می آید. پیکه در سال ۲۰۰۸ و با ۵ میلیون 
یورو از منچستر یونایتد به بارسلونا پیوست. او ۵۹۲ بار پیراهن بارسا را بر تن کرده 

است و توانسته ۵۲ گل به ثمر رساند و ۱۳ پاس گل هم بدهد.

اخبار کوتاه

ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس گفت:  
دیدار سوپرجام چکیده ای از لیگ و جام حذفی 
است و انگیزه بازیکنان پرسپولیس برای کسب 

سوپرجام فوق العاده است.
به گــزارش ایرنا، »یحیی گل محمدی«  روز 
)یکشــنبه( در نشســت خبری پیش از دیدار 
تیمش برابر فولاد در ســوپرجام فوتبال ایران 
که در ســیرجان برگزار شــد، اظهار داشــت: 
خوشــحالیم که در این شهر قشنگ هستیم و 
از همه هواداران پرسپولیســی این شهر تشکر 

می کنیم که به ما لطف داشتند.
وی افزود: سوپرجام شاید در ظاهر تنها یک 
دیدار باشد اما چکیده ای از جام حذفی و لیگ 

است و زحمات یک ســال قهرمان لیگ و یک 
سال قهرمان جام حذفی است. زحمات زیادی 
برای اینکه به این مرحله برسیم کشیده شده و 
خون دل های زیادی خورده شــده تا تیم ها به 
این مرحله برسند. این یکی از جام های فوتبال 
ما است و امیدواریم مقابل تیم خوب فولاد بازی 

خوبی انجام دهیم.
گل محمدی تصریح کرد: فولاد همیشه یکی 
از تیم های قابل احترام فوتبال ما است و امسال 
هم با حضور »جــواد نکونام« وضعیت این تیم 
بهتر شده است. به سبک مربیگری نکونام علاقه 
زیــادی دارم و مطمئنم او می تواند در آینده در 
مربیگری حرف های زیادی برای گفتن داشــته 

باشد.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس اضافه کرد: 
فولاد تشکیلات و سازماندهی خیلی خوبی دارد 
و توانســتند تیمشــان را با جذب پنج بازیکن 

خیلی خوب تقویت کنند.
وی تاکید کرد: با توجه به اتفاقاتی که برای 
ما افتاد و مشــکلاتی که داشتیم کار را شروع 
کردیــم و یک بازی تدارکاتی برابر پیکان انجام 
دادیم. البته برای دیدار فردا چند بازیکن مصدوم 
هم داریم. همه بازیکنان ما انگیزه فوق العاده ای 
دارند تا بازی فردا را ببرند و سرپرجام را بگیریم. 

امیدوارم بازی خوبی را شاهد باشیم.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: باید از 
هوادارانمان تشکر کنم که من را مورد حمایت 
و لطفشــان قــرار دادند و شــرمنده ام کردند. 
این امر به طور قطع وظیفه من را ســنگین تر 
می کند. باید بیشتر از قبل کار کنم و امیدوارم 
از شرمندگی هوادار در بیایم و روزهای خوبی را 

برای هواداران رقم بزنیم.
وی در مورد اســتفاده از ملی پوشان تصریح 
کرد:  »میلاد ســرلک« مصــدوم از اردوی تیم 
ملی بازگشــت. »وحید امیری« را در این چند 
روز با ریکاوری آماده کنیم و »فرشاد فرجی« و 
»مهدی ترابی« هم بازی نکردند و از شرایط دور 
بودند اما بازی تدارکاتی مقابل پیکان کمک کرد 
تا به شرایط مســابقه بازگردند. در مجموع هر 
رفت و آمدی باعث بی نظمی و کار برای تمرینات 

گروهی سخت تر می شود. خیلی روزها را بدون 
ملی پوشان پشــت سر گذاشتیم. در هر صورت 
امیدوارم با آمادگی کامل وارد مســابقه شویم. 

بازیکنان جایگزین انگیزه بالایی دارند.
گل محمدی در مورد میزبانی ســیرجان در 
این دیدار گفت: با توجه به زیر ســاخت خوب 
و ورزشــگاه زیبا، فضا و آرامش خوب شــهر ، 
بهترین شهری که می شد انتخاب کرد، همین 

سیرجان بود.
وی اضافه کرد: از تیم داوری هم که آخرین 
بازی   خود را قضاوت می کنند آرزوی ســلامتی 
دارم. آنهــا زحمات زیــادی بــرای فوتبال ما 

کشیدند و از تک تک نفرات تشکر می کنم.
سرمربی تیم فوتبال پرســپولیس در مورد 
اینکه آیا مشــکلات تیم با توجه به استعفایش 
قابل حل اســت،  گفــت:  فقط زمیــن تمرین 
قراردادش بسته شده اما هنوز تحویل نگرفتیم. 
سایر مشکلات هنوز حل نشده است. مخصوصا 
در بحث جذب بازیکن من فهرســت ۱۲ تا ۱۳ 
نفره به باشــگاه دادم و اگر ۲ بازیکن هم جذب 
می شد من راضی بودم اما حتی ۱۰ درصد این 
فهرست عملی نشده است. بازیکنان مد نظر هم 
با این شــرایط نمی توان جذب کرد و مجبورم 
از روی فیلم بازیکن را ارزیابی و ســپس جذب 
کنم و این کار ســخت است و تضمینی وجود 
نــدارد که بازیکن خــوب از کار در بیاید. یادم 
نمی آید که از روی فیلم بازیکن گرفته باشــم 

اما متاسفانه با شرایط موجود، ممکن است این 
اتفاق رخ دهد. هر چند در نظر داشته باشید که 

فرصت آنچنانی هم نداریم.
وی تاکید کرد: مشــکلاتی کــه وجود دارد 
بابت نبود نقدینگی در باشگاه است و امیدوارم 
ســرانجام از جایی این مطالبات تامین شــود. 
احتیــاج به تقویت داریم و نیــاز داریم حداقل 
جای نفراتی که مصدوم شــدند، مانند »عیسی 
آل کثیر« بازیکن بگیریم. متاســفانه با شرایط 
فعلــی باید دنبال بازیکــن خارجی بگردیم که 
مانند هندوانه در بســته هســتند و نمی دانیم 
کیفیت آنها چگونه اســت. فقــط باید از روی 
فیلم قضاوت کنیم و کار ســختی است. با این 
شرایط مجبوریم ادامه دهیم و باید سعی کنیم 
بهتــر و قوی تر از قبل تمریــن و تمرکز کنیم. 
گل محمدی در مورد اینکه گفته می شود رباط 
پای آل کثیر پاره نشده است، گفت:  اجازه دهید 
اول با خود بازیکن صحبت کنم تا از شرایطش 
اطلاعات بیشتری کسب کنیم. وی همچنین در 
مورد شانس قهرمانی تیمش در لیگ گفت: در 
پرسپولیس باید همیشه برای قهرمانی بجنگید 
و فارق از همه مشــکلاتی که وجود دارد برای 
قهرمان شــدن با تمام وجــود می جنگیم. تیم 
فوتبال پرســپولیس عصر امروز دوشنبه ساعت 
۱۷:۱۵ در ســوپرجام باشــگاه های ایــران در 
ورزشگاه امام علی )ع( شهر سیرجان به مصاف 

فولاد خوزستان خواهد رفت.

سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت:  برای اینکه 
فردا در پایان بازی مقابل پرســپولیس خوشحال باشیم 

باید تمرکزمان را در طول مسابقه حفظ کنیم.
به گزارش ایرنــا،  »جواد نکونام« روز )یکشــنبه( در 
نشست خبری پیش از دیدار تیمش برابر پرسپولیس در 
سوپر جام که در شهر سیرجان برگزار شد، اظهار داشت: 
ابتدا از هیات فوتبال و مسوولان سیرجان تشکر می کنم 
و امیدوارم که فردا بازی خوبی از کار در بیاید. خوشحالیم 
که اینجا هســتیم و باعث افتخار است که در سوپرجام 
به میدان می رویم. تنها تیم ایرانی هســتیم که در چهار 
جام حضور داشتیم. جام حذفی، لیگ، سوچرجام و لیگ 
قهرمانان آســیا. برای موفقیت با تلاش بیشتر کارمان را 

ادامه خواهیم داد.
وی افزود:  فردا دیدار سخت و سنگینی پیش رو است 
چرا که یک بازی اســت و یک جام. ۲ تیم شناخت کافی 
از یکدیگر دارنــد. بازیکنانم بایــد از کمترین فرصت ها 
و از اشــتباهات حریــف اســتفاده کنند. بــا تمرکز بالا 

بایــد به میدان برود و آن را تا پایــان بازی حفظ کنیم. 
مقابل تیمی حرفــه ای مانند پرســپولیس باید با تمرکز 
 بــازی کنیم و شــرایط بازی را به نحــوی رقم بزنیم که 

خوشحال باشیم.
سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان تاکید کرد:  آنطور 
که من شنیدم »محمدرضا اکبریان« و کمک هایش فردا 
قضاوت آخرشان را در فوتبال انجام خواهند داد و از آنها 
بابت سال ها قضاوت خوب تشکر می کنم. توقع داریم فردا 
مانند ســایر دیدارها عادلانه قضــاوت کنند. کمی نگاه ها 
نســبت به تیم های بزرگ متفاوت اســت و فردا منتظر 
قضاوت عادلانه برای هر ۲ تیم هستیم تا هر تیمی لیاقتش 

را دارد به جام برسد.
وی در مورد زمان برگزاری سوپرجام تاکید کرد: حتما 
زمان و فاصله ای نبوده که برگزار شود. معمولان این دیدار 
قبل از آغاز فصل و یا بین فصل برگزار می شود که با توجه 
به برنامه های تیم ملی تصمیم گرفته شــد ۱۸ بهمن ماه 

برگزار شود.

نکونام در رابطه با جــذب بازیکنان جدید گفت: باید 
از مدیریت و اعضای هیات باشگاه مدیره تشکر کنیم که 
پس از ۲ سال که نتوانســتیم بازیکن بگیریم، بازیکنان 
خوبــی جذب کردیم. نفراتی هم که گرفتیم به ما کمک 
خواهند کرد و برای دیدار با پرسپولیس هم از این نفرات 

استفاده می کنیم.
وی گفت: دو نکته باید در نظر داشسته باشیم. فولاد 
خوزســتان در ۲ پنجره بازیکــن نگرفت و کمترین حق 
مــا این بود که بازیکن بگیریــم. تیم های دیگر بازیکنان 
تــاپ را گرفتنــد. از طرفی نیم فصل شــرایط به نحوی 
نیست که بتوانیم تصمیم چندانی بگیریم. در حال حاضر 
بهترین نفراتی که می شــد در نیم فصل جذب کنیم را 
در اختیار گرفتیم. برخی بعد از آمدن به فولاد احیا و به 
بزرگ ترین بازیکنان فوتبال ایران تبدیل شدند. این نفرات 
هم خودشان بزرگ هستند و با آنها به موفقیت خواهیم 
رسید. هنوز نیاز به جذب بازیکن داریم و بعد از سوپرجام 

مذاکرات را ادامه می دهیم تا به توافق برسیم.

یک اتفاق تکراری، استقلال را در این فصل 
برنده کرد.

به گزارش فوتبالی، ارسلان مطهری از روی 
نیمکت به زمین آمد و گل برتری تیمش را زد. 
شــماره ۷۲ از این نمونه ها بسیار دارد و شاید 
به همین دلیل هم هســت کــه این انگاره در 
اذهان ایجاد شــده که مطهری وقتی به عنوان 
بازیکــن تعویضی وارد زمین می شــود، مهره 
خطرناک تری اســت نسبت به روزهای حضور 
در ترکیب اصلی. اما آیا واقعا چنین موضوعی 

صحت دارد؟ 
دریکقدمیرکورد

  صدرنشــین زدن گل به عنــوان بازیکن 
تعویضــی در تاریخ لیگ برتــر، ایمان حیدری 
است. بازیکن سال های دور پیکان که ۱6 بار با 
چنین مختصاتی موفق به زدن گل شــد. فصل 

که شروع شد، ارسلان مطهری با زدن ۱۱ گل 
این چنینی، نفر سوم بود و حالا این آمار به ۱۴ 
گل رسیده و مهاجم استقلال را به نزدیکی های 

صدر جدول از این حیث رسانده است.
دراستقلال

  مطهری با پیراهن استقلال تا به حال ۲۱ 
گل زده است شامل ۱۵ گل در لیگ برتر، یک 
گل در جــام حذفی و ۵ گل در لیگ قهرمانان 
آســیا. این گل ها را اگر براساس حضور او در 
ترکیب اصلی یا وارد شــدن به زمین به عنوان 
بازیکــن تعویضــی تفکیک کنیــم، به چنین 
نتیجه ای می رسیم: ۱۲ گل زده وقتی تعویضی 
به زمیــن می آید و ۹ گل به عنــوان بازیکن 

حاضر در ترکیب اصلی.
درلیگبرتر

  از ۱۵ گلی که مطهری برای اســتقلال در 

لیگ برتر زده، ۸ گل به نام بازیکن جانشــین 
ثبت شــده و ۷ گل به عنوان بازیکن حاضر در 

ترکیب اصلی. 
مطهــری در نیم فصــل دوم لیگ نوزدهم 
بــه اســتقلال پیوســت و ۵ گل زد. ۳ گل 
اولــش را وقتی زد که در ترکیــب اصلی بود 
و دو گل بعدی اش را وقتی بازیکن جانشــین 
بــود. او در تمام لیــگ بیســتم ۷ گل برای 
اســتقلال زد شــامل ۴ گل  وقتی فیکس بود 
و ۳ گل  بــه عنــوان بازیکن جانشــین. قصه 
ایــن فصل اما کامــلا فــرق دارد؛ مطهری ۳ 
گل برای اســتقلال زده و هــر ۳ گل را وقتی 
 به عنوان بازیکن جانشــین وارد ترکیب اصلی

 شد. 
تنهــا گل مطهری برای اســتقلال در جام 
حذفی، در بازی فینال وارد دروازه تراکتور شد 

وقتی دقیقه ۴6 وارد زمین شــد و دقیقه ۸۰ 
گل زد.

۵ گل به نام مطهری با پیراهن اســتقلال 
در لیگ قهرمانان آسیا ثبت شده. ۲ گل وقتی 
بوده که او در ترکیب اصلی حضور داشته و ۳ 
گل وقتــی مطهری از روی نیمکت وارد زمین 

می شود.

پاسگل
  به نــام مطهری با پیراهن اســتقلال، 6 
پاس گل )۳ پــاس گل در لیگ و ۳ پاس گل 
در لیگ قهرمانان( هم ثبت شــده ولی این بار 
قضیه فــرق می کند؛ هر 6 مرتبــه وقتی رقم 
خورده که شــماره ۷۲ یکی از مردان ترکیب 

اصلی بوده است.

گل محمدی: 

انگیزه بازیکنان پرسپولیس برای کسب سوپرجام فوق العاده است

نکونام:  برای برتری مقابل پرسپولیس باید تمرکزمان را حفظ کنیم

مطهری فیکس یا مطهری تعویضی؛ خطرناک و خطرناک تر!

در انتظار واکنش فدراسیون

اتهام عضو فدراسیون جهانی به بوکس ایران، جعل مدرک و خرید مدال!

در حالیکه فدراســیون فوتبال از مدتها قبل اعلام کرده بود رییس فیفا برای 
دیــدن بازی تیم ملــی فوتبال ایران مقابل عراق به تهران می آید تا هم شــاهد 
حضور بانوان در ورزشــگاه آزادی و هم شــاهد صعود تیم ملی فوتبال ایران به 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر باشــد، اما اینفانتینو به تهران نیامد. به گزارش فوتبالی، 
این اتفاق در حالی افتاد که گفتند اینفانتینو به دلیل شیوع ویروس امیکرون به 
تهران نیامده اســت اما پیگیریهای فوتبالی نشان می دهد که این اتفاق به خاطر 
امیکرون نیفتاده و عوامل دیگری در عدم حضور انینفانتینو در تهران، موثر بوده 
اســت.  همانطور که در اول گزارش نوشته شد، چندی پیش مدیران فدراسیون 
فوتبال اعلام کردند که اینفانتینو بهمن ماه و همزمان با بازی های تیم ملی برابر 
عراق و امارات در ایران حاضر می شــود و حتی خود اینفانتینو در ویدیویی که از 
او در کنار شــهاب الدین عزیزی خادم منتشر شد صراحتا اعلام کرد که به ایران 
ســفر می کند اما این اتفاق رخ نداد. در بازی ایران و عراق که قرار بود جشــن 
احتمالی صعــود تیم ملی به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر برگزار شــود صحبت های 
زیادی در مورد حضور اینفانتینو در ایران مطرح شد اما اعلام شد که او به دلیل 

پیک دوباره کرونا در ایران از این سفر منصرف شده است.
چرااینفانتینوبهکامرونرفتامابهایراننیامد؟

 اما بد نیســت بدانید رییس فیفا این روزها در کشور کامرون محل برگزاری 
جام ملت هــای آفریقا حضور دارد کــه تعداد ابتلا به کرونا در این کشــور ۲۷ 

میلیون نفری طی ۲۴ ســاعت گذشته حدود ۱۱۷ هزار نفر و تعداد فوتی ۱۸۸۰ 
نفر ثبت شده است! 

طبق اعلام وزارت بهداشت در ۲۴ ساعت گذشته در ایران تست کرونای ۲۳ 
هــزار نفر مثبت شــده و تنها 6۴ نفر هم جان خود را از دســت داده اند، یعنی 
رقمی خیلــی خیلی پایین تــر از تعداد مبتلایان و فوتی هــای کامرون. البته در 
کامرون علاوه بر کرونــا و امیکرون، بیماریهای خطرناک دیگری هم وجود دارد 
و این کشور از نظر بهداشت، بســیار وضعیت نامناسبی دارد اما اینفانتینو برای 
دیدن بازیهای نیمه نهایــی و رده بندی و فینال جام ملتهای آفریقا به پایتخت 

این کشور سفر کرده است.
پایشیخسلماندرمیاناست

برخی خبرها حاکی از آن اســت که اینفانتینو پس از مشورت با شیخ سلمان 
بحرینی، قید ســفر به تهران را زده اســت. اینکه چرا این اتفاق افتاده مشخص 
نیســت اما شاید این ماجرا به شــکایت ایران از کنفدراســیون فوتبال آسیا به 
دادگاه کاس به خاطر گرفتن میزبانی از ایران برگردد. اســفند ماه سال گذشته 
مشخص شــد بحرین میزبان چهار بازی پایانی تیم ملی فوتبال ایران در مرحله 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر است و این در حالی بود که ایران باید ۳ بازی 
از۴ بازی باقی مانده میزبان می شــد اما این اتفاق رخ نداد تا مدیران فدراسیون 
فوتبال از AFC به دادگاه عالی ورزش)کاس( شــکایت کنند. البته فدراســیون 
فوتبال به جهت ســنگینی هزینه های ادامه شکایت، شکایتش را از کنفدراسیون 
فوتبال آسیا پس گرفته اســت. البته همان زمان این شکایت فدراسیون فوتبال 
ایران از ای اف ســی مخالفانی هم داشت اما بخش حقوقی فدراسیون فوتبال و 
خود رییس فدراســیون فوتبال و مشاورانش نسبت به این ماجرا بی توجه بودند 
و شــکایت را پیش بردند تا جایی که البته تیم ملی از مرحله پیش مقدماتی در 
بحرین صعود کرد. البته پیگیری شکایت کار عبثی بود اما باید دید به چه دلیل 
اینفانتینو به تهران نیامد و فدراســیونی ها نظر بدهند چرا شیخ سلمان به رییس 

فیفا گفته است به تهران نیاید.

یک عضو فدراسیون جهانی بوکس اتهاماتی 
را به مســئولان فدراســیون و تیم ملی بوکس 
ایران وارد کرده اســت که شامل جعل مدرک 
و پیشنهاد برای خرید مدال در مسابقات جهانی 

می شود
به گزارش خبرنگار مهر، چند ماه پیش بود 
که بوکس ایران موفق شد در رقابتهای جهانی 
صربستان که البته در پی شیوع کرونا با استقبال 
کمی از سوی کشورهای مطرح بوکس همراه بود 

به مدال برنز دست پیدا کند.
نکته قابل توجه در این رقابتها جدول بسیار 
ساده برخی نمایندگان کشورمان بود، جدولی 

که حتی یک بوکسور رقیب دارای حداقل یک 
مدال و یا یک عنوان در سطح قاره ای هم دیده 

نمی شد. 
موضوعی کــه از آن به »خوش شانســی« 
نماینــدگان کشــورمان تعبیــر شــد ولی به 
تازگی فایل های صوتــی و پیام های مکتوب از 
گفتگوهای منتســب به مسئولان فدراسیون و 
کادر فنی درباره خریــد ۱۵ تا ۲۰ هزار دلاری 
جدول مســابقات قهرمانی جهان برای نماینده 
بوکس کشورمان در میان خانواده بوکس منتشر 
شده اســت، فایل هایی که هنوز نظر قطعی در 
مورد آن داده نشده است اما اگر واقعیت داشته 

باشــد اتفاقات خوشــایندی در انتظار بوکس 
خواهد بود. فرشید رستمی عضو کمیته برگزاری 
مسابقات آیبا )فدراســیون جهانی بوکس( در 
گفتگــو با خبرنگار مهــر در خصوص اظهارات 
اخیر سرمربی تیم ملی بوکس و ارسال نامه ای 
از آنها به فدراسیون جهانی گفت: علی استکی 
یکــی از افراد غیرقابل قبــول در بوکس ایران 
اســت. شاید خیلی از افراد از رفتار و اقدامات او 
در مسابقات بین المللی خبر ندارند ولی من به 
واسطه مسئولیتی که در فدراسیون جهانی دارم 

به خوبی او را از نزدیک می شناسم.
این مقام مســئول در فدراســیون جهانی 
بوکس ادامه داد: دوســتان ادعــا می کنند در 
رقابتهای جهانی به مدال تاریخی بوکس دست 
پیدا کرده اند ولی مکالمات و مستندات خرید 
جدول بازی ها و تلاش برای فینالیست شدن دو 
نماینده شان از طرق غیر ورزشی موجود است. 
مستندات درخواست مدال از طرف ثوری رئیس 

فدراسیون بوکس موجود است و من این موارد 
را در صفحه شــخصی خود در فضای مجازی 

منتشر کرده ام.
وی افزود: مدرک مربیگری علیرضا استکی تا 
رقابتهای آسیایی دوبی جعل شده بود و در آنجا 
برگه امتحانی ایشان با کوروش ملایی عوض شد 
و در حالی که علی اســتکی انگلیسی نمی داند 
مدرک مربیگری گرفت. دوستان در فدراسیون 
بوکس مــدارک مربیگری زیادی را جعل کرده 
اند که اگر آنهــا را پیگیری کنیم با محرومیت 

شدیدی روبه رو خواهند شد.
رســتمی تصریح کرد: متاســفانه پیام های 
علیرضا اســتکی با مضمون »من دو فینالیست 
و یک طلا می خواهم« موجود است و دوستان 
برای فرار رو به جلو و از روی دســتپاچگی نامه 
ای به فدراســیون جهانی ارســال کرده اند که 
اگر پای منافع ملی و عشــق به وطن و بوکس 
و جوانان فعال در این رشــته نبود همین نامه 

می توانست به تعلیق بوکس ایران منجر شود.
عضو کمیته مســابقات فدراسیون جهانی 
بوکس تصریح کــرد: متاســفانه بوکس ایران 
طی چهار ســال گذشــته ناتوان از حتی یک 
ارتباط ســاده با فدراسیون جهانی بوده است و 
در انتخابات اخیر فدراســیون نیز در حالی که 
فدراسیون جهانی قصد داشت نماینده ای برای 
حضور در مجمع و بررســی شــرایط به ایران 
بفرســتد آقایان در فدراســیون قبل مانع این 

حضور شدند و کرونا را بهانه کردند.
وی افــزود: همین دوســت عزیزی که ادعا 
می کنند تیمش تاریخ ســازی کرده اســت به 
عکاســان رقابتهای جهانی سفارش می کرد تا 
عکسش را در فدراسیون جهانی منتشر کنند. 
فکر می کنم دیگر نباید مقابل آنها سکوت کنم و 
بهتر است برای حفظ بوکس و منافع ملی ورزش 
کشــور وجود رشــته بوکس از برخی منفعت 

طلبان با مدرک های جعلی پاک شود.

شیخ سلمان مانع حضور اینفانتینو در ایران شد!


